
آلوز: پیشنهاد 
استقلال جدی بود

لــوز هافبــک پرتغالــی  ریــکاردو آ
تراکتــور بــا اشــاره بــه تمدیــد 
قــراردادش بــا ایــن تیــم می گوید: 
»مــن بــا قربــان بردیف بــه فوتبال 
ایــران آمــدم، زمانــی در غیــرت 
ازبکســتان شــاگرد او بــودم و از 
من خواســت تا به تراکتــور بیایم، 
ثیــر کیفیــت مطلــوب  تحــت تأ
لیــگ ایران قــرار گرفتم و معتقدم 
تک تــک بازیکنــان ارزشــمند و 
باکیفیــت هســتند. تــا ۲۰۲۵ بــا 
تراکتــور قــرارداد دارم اما دوســت 
دارم قــراردادم مجــدداً تمدیــد 
شــود چرا کــه در تبریز خوشــحال 
هســتم و حاضــرم همــه چیــزم را 
بــرای تراکتــور بدهــم .پرشــورها 
بی نظیــر و فوق العــاده هســتند، 
آنهــا عــاوه بر ورزشــگاه در ســطح 
شــهر نیز با خونگرمــی با من رفتار 
می کننــد، که این اتفاق را در هیچ 
کجا ندیده ام.« هــواداران تراکتور 
لقــب مهنــدس بــه او داده انــد: 
»باعــث افتخــار مــن اســت کــه 
فوتبالــم عــده ای را تحــت تأثیــر 
قــرار می دهــد، دوســت دارم کــه 
هــواداران تراکتــور را خوشــحال 
کنــم و خوشــحالم کــه مــردم مــرا 
مهنــدس خطــاب می کننــد.« او 
خبــر پیشــنهاد اســتقال را تأییــد 
می کنــد: »در مقطعــی از فصــل 
پیشنهاد جدی از استقال داشتم 
ولــی اینطــور نبــود که ســاپینتو به  
صــورت مســتقیم بــا مــن مذاکره 
کنــد، عمیقــاً دلم می خواســت در 
تبریز بمانم و الان هم صد درصد 
از تصمیمــم راضــی هســتم.« 
او بهتریــن پاســور لیــگ اســت: 
»پســت مــن طــوری نیســت کــه 
بتوانــم بیشــتر گل بزنــم و فاصلــه 
خیلی کمی با رکورد پاس  گل های 
لیــگ  برتــر دارم و تمــام تاشــم را 
انجــام می دهــم تــا ایــن رکــورد را 
مال خود کنم.« آلوز درباره سبک 
مربیگری خمس و بردیف اینطور 
می گویــد: »سیســتم بــازی قربان 
بردیــف و پاکــو خمــس متفــاوت 
اســت، در زمــان حضــور بردیــف 
من نزدیک به دروازه حریف بازی  
می کــردم و منتظــر فرصت گلزنی 
بــودم اما در حــال حاضر با حضور 
خمس در ضدحمات مشــارکت 
دارم کــه این ســبک از بــازی را نیز 

بیشــتر دوســت دارم.«

شایعه ای که 
تکذیب شد

قبــل و بعــد از دیــدار دو تیــم مس 
رفســنجان و مــس کرمــان خــارج 
از زمیــن حاشــیه های زیــادی رقم 
خــورد؛ از تصمیــم ناگهانــی و بــه 
دور از انتظــار نهادهــای مربوطــه 
در خصوص عدم حضور تماشاگر 
تــا اجــازه حضــور ۵۰ درصــدی 
تماشــاگران در روز آخر. همچنین 
عــدم حضــور مدیرعامــل باشــگاه 
مــس رفســنجان در رختکــن و 
خــروج ناگهانــی وی از ورزشــگاه و 
همچنیــن خامــوش بــودن تلفــن 
همــراه وی طــی چنــد روز بعــد از 
بــازی، مزیــد بــر دمیــده شــدن 
شــایعه اســتعفا در فضــای غیــر 
رســمی شــد. در همیــن راســتا 
تصویــری از جلســه پورمحمدی با 
ســجادی وزیر ورزش در خصوص 
افتتاح ورزشگاه رفسنجان توسط 
رسانه باشگاه منتشر شد در واقع 
پاســخی بــه ایــن شــایعات بــود. 
بــا ایــن حــال همچنــان موضــوع 
پیرامون این جلســه و دلیل ایجاد 
این اتفاقات و شایعات در هاله ای 
از ابهــام باقــی مانــده اســت، کــه 
احتمــالاً پورمحمــدی مدیرعامــل 
باشــگاه می توانــد مناســب ترین 
پاسخ را به تمام آنها داشته باشد.

 zمصاحبه و خبر
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اسماعیل بابایی:

ضربه می زدیم آب از چمن بلند می شد

بابایی درباره حواشی مربوط به زمین چمن بازی با فولاد می گوید: »طبق روال 
معمــول قبــل بازی هــا کمی چمن را آب می دهند، امــا در این دیدار به نظرم دو 
برابر استاندارد چمن را خیس کرده بودند و استوک ما خیس شده بود. طوری 
شــده بــود کــه موقــع ضربــه به تــوپ کامــلاً آب از زمیــن بلند می شــد. برخلاف 
شــایعات کــه می گوینــد ایــن کار کادر مــا بــوده، امــا در پایــان بــازی کادر فنــی 

تیم مــان از ایــن موضوع گلایه داشــتند و این شــایعه کاملاً بی منطق اســت.«

شهریار مغانلو:

زورمان نمی رسد

در دو دیــدار دربــی تهــران کــه در ورزشــگاه آزادی برگــزار شــد و میزبانــی  کــه 
ســپاهانی ها از ملــوان داشــتند، نتایجــی رقم خــورد که خیلی قابل تصــور نبود و 
ســبب شــد گل محمدی و پرســپولیس بار دیگر صدر جدول را در اختیار بگیرند. 
این اتفاقات با واکنش برخی بازیکنان دو تیم از جمله امید نورافکن مواجه شد 
و حالا شــهریار مغانلو نیز با انتشــار یک اســتوری به این تغییر و تحولات واکنش 
نشــان داده: »بعضی وقت ها هیچ حکمتی نیســت فقط ما زورمان نمی رســد.«

مجید عیدی:

سال آینده ملوان متفاوتی را خواهید دید

عیــدی مدافــع ملــوان می گوید: »تیم مــا روند نزولی و صعــودی زیادی 
را در ایــن فصــل تجربــه کرده، امــا با تدابیر کادرفنــی، مدیریت و تلاش 
بازیکنــان توانســتیم نتایــج قابــل قبولــی بگیریــم. در خیلــی از بازی هــا 
شایســته پیروزی بودیم که رقم نخورد. ملوان بعد از چند ســال دوباره 
به لیگ برتر برگشته، به نظرم این فصل سال ماندن تیم بود و مطمئناً 

ســال آینــده ملوانــی متفاوت تر از این فصــل خواهید دید.«
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مرحله یک چهارم بازی های حذفی فوتبال کشور

جذاب،مثل بازی پیکان - نساجی

فصــل گذشــته بازی های جــام حذفی 
بــا شــگفتانه های زیادی همراه شــد و 
مدعیانی مثل استقال، پرسپولیس، 
ســپاهان و... از دور رقابت هــا حــذف 
شدند و در نهایت نساجی مازندران به 
قهرمانی فصل گذشــته این رقابت ها 
دســت یافــت. مهم ترین کار نســاجی 
در فصــل گذشــته حــذف اســتقال از 
ایــن رقابت هــا و برنــده شــدن در بازی 

نهایــی مقابــل آلومینیــوم اراک بــود. 
نســاجی در ایــن فصــل جــام حذفــی 
هــم روزهــای ســختی را پشــت ســر 
گذاشــته اســت، ایــن تیــم در ابتــدا به 
مصاف فجرسپاســی رفت و توانســت 
ایــن تیم را با ۲ گل شکســت دهد. در 
بــازی دوم مقابــل آلومینیوم اراک قرار 
گرفــت و توانســت بــاز هــم ایــن تیم را 
شکســت دهــد و از رقابت هــا حــذف 
کنــد. نســاجی در حالــی در مرحلــه 
یــک چهــارم به مصاف پیــکان خواهد 
رفــت کــه در رقابت هــای لیــگ برتــر 
وضعیــت مناســبی نــدارد و پایین تــر 

از پیــکان قــرار دارد. پیــکان فصــل 
گذشــته رقابت هــای جــام حذفــی در 
مرحله یک هشــتم توســط اســتقال 
حذف شــد اما در این فصل توانســت 
در مرحله اول اســتقال خوزســتان را 
شکست دهد. در مرحله یک هشتم 
نــود ارومیــه را از پیــش رو برداشــت و 
حــالا بایــد بــه مصــاف قهرمــان فصل 
گذشــته این رقابت ها برود. پیکان در 
لیگ برتر نســبت به حریفش شــرایط 
بهتــری دارد. کار پیــکان در مازنــدران 
بــه طــور حتــم ســخت خواهــد بــود، 
هــم بایــد برابر قهرمان فصل گذشــته 

بــه میــدان بــرود و هــم بایــد جلــوی 
چشــمان هــواداران پرشــور مازندرانی 
بــازی کنــد. نســاجی در صــورت بــرد 
مقابــل پیکان و البته برد پرســپولیس 
مقابل گل گهر سیرجان، در این فصل 
برعکس فصل گذشته باید به مصاف 
پرســپولیس بــرود. البتــه جــام حذفی 
همچنــان می توانــد هــواداران فوتبال 
را شــگفت زده کنــد، چــرا کــه ممکــن 
اســت هــم قهرمــان فصــل گذشــته و 
هم پرســپولیس در این مرحله حذف 
شــوند و بازی بعدی را پیکان و گل گهر 

برگــزار نمایند.

 zجام حذفی

صنعت نفت آبادان در هفته های 
اخیر نتایج خوبی گرفت و با 

عبدالله ویسی کاملاً متحول 
شده.

بلــه، از زمانــی کــه آقــای ویســی آمــد 
همــه چیــز صــد درصــد تغییــر کــرده. 
هــم بــه لحــاظ روحــی و روانــی و هــم به 
لحاظ تیمی شــرایط بهتر شــده و مسیر 
جدیــدی را در پیــش گرفتیم. همانطور 
که  آقای ویســی خواســتند گذشته ها را 
فرامــوش و لیــگ ۸ هفتــه ای را شــروع 
کردیــم. ویســی گفــت اگــر در ایــن ۸ 
هفته نتیجه بگیریم می توانیم سهمیه 
بگیریــم و لیــگ برتری بمانیم که ما هم 
بــرای این مســأله تــاش می کنیم. ما از 

همــان بــازی اول تــا الان نتایــج خوبــی 
گرفتیــم و در آخریــن بــازی توانســتیم 
نســاجی را بــا ۴ گل شکســت بدهیــم 
و دل هــواداران را شــاد کنیــم. الان هــم 
برای بازی با اســتقال آماده می شــویم.

بازی با استقلال را چطور ارزیابی 
می کنی؟

اســتقال بــرای قهرمانــی می جنگد و با 
توجــه بــه اینکــه دربی را باخت شــرایط 
بــرای مــا ســخت می شــود. شــاید اگــر 
دربــی مســاوی می شــد یــا اســتقال 
می برد، این بازی برای ما اینقدر سخت 
نمی شــد امــا الان اســتقال مثــل مــار 
زخمــی اســت و خطرنــاک شــده. بــه 
هــر حــال مــا صنعت نفــت هســتیم و 
مثــل توپــی کــه بــاد می شــود بــزرگ و 
بزرگتــر می شــویم و اجــازه کار بــه هیــچ 
حریفــی نمی دهیم. در واقــع ما حریف 
دســت و پا بســته ای نیستیم و می رویم 

امتیــاز بگیریــم تــا دل هواداران را شــاد 
کنیــم. از وقتی بازی با نســاجی را بردیم 
مــردم آبــادان خوشــحال هســتند و 
همانطــور که  آقای ویســی گفتند داریم 
قســط بدهی های مــان را می دهیــم که 
امیــدوارم مقابل اســتقال هــم این کار 

را انجــام دهیــم.
یعنی فکر می کنید می توانید از 

استقلال در تهران امتیاز بگیرید؟
قطعــاً هدف این اســت که از اســتقال 
امتیــاز بگیریم. تمام تمرکزمــان را روی 
ایــن مســأله گذاشــتیم و راهــی جز این 
نداریم. استقال تیم قدرتمندی است 
ولــی مــا هم دســت و پا بســته نیســتیم 

و قطعــاً به اســتقال ضربــه می زنیم.
بازیکنان صنعت نفت معتقدند 

شما برای تیم خوش یمن هستی 
و از زمانی که بازی می کنی 

صنعت نفت نباخته...

بلــه، البتــه بچه هــا لطــف دارنــد و نتایج 
هــم حاصــل تــاش همــه بچه هــا و 
کادرفنــی اســت. شــاید بــرای تیــم 
خوش یمــن باشــم امــا اصــل کار را 
بازیکنــان انجــام می دهنــد. ۱۱ بازیکــن 
درون زمین نماینده ۳۰ بازیکن هستند 
و چه در زمین باشم و چه نباشم، آرزوی 
موفقیت برای صنعت نفت دارم. خدا را 
شــکر یکدلــی خوبی در تیــم وجود دارد 
که نتایج هم حاصل این مسأله است.

یعنی تا الان این یکدلی وجود 
نداشت؟

یکدل بودیم. اشــتباه برداشــت نشود. 
منظورم این اســت که آن حس یکدلی 

بیشتر شده.
چقدر امیدوار هستی صنعت نفت 

آبادان در لیگ برتر بماند.
مــا امیــدوار نیســتیم بلکــه مطمئنیــم 
کــه در لیــگ برتــر می مانیــم. قطعــاً 

می مانیــم. تا همین چند هفته پیش با 
مــس کرمان ۸ امتیاز اختاف داشــتیم 
امــا الان بــه یــک امتیاز رســیده. تاش 
می کنیــم بــه هدف مــان برســیم و در 
لیــگ برتــر بمانیــم تــا دل مــردم آبادان 

را شــاد کنیــم.
با آمدن ویسی ظاهراً در چند 

پست بازی می کنی. خودت در 
کدام پست راحت تری؟

بلــه، آقــای ویســی بــه مــن لطــف دارند 
و در پســت های مختلــف بــه مــن بــازی 
می دهند. دفاع آخر، دفاع وسط، دفاع 
چــپ و هافبک دفاعــی. برای من فرقی 
نــدارد کجــا بــازی کنم و مهم این اســت 
که مثمرثمر باشــم اما خودم دفاع آخر 
را بیشــتر دوســت دارم. جا دارد از آقای 
ویســی بــه خاطــر اعتمــادی کــه بــه من 
دارند تشــکر کنــم. از حمایت هواداران 

هــم ممنونم.

بازیکنــان صنعت نفــت آبــادان معتقدنــد حضــور یــک بازیکــن خوش یمــن باعث شــد تیم شــان نتایــج خوبی بگیرد و حــالا امیدوار به ماندن در لیگ برتر باشــد. این بازیکن کســی نیســت جز فیاض میردورقــی. مدافع ۲۳ 
ســاله اندیمشــکی کــه ایــن هفته هــا خیلــی خــوب می درخشــد و بازی هــای خوبــی بــرای تیم انجــام می دهد. میردورقــی که در زمان ســرمربیگری عبدالله ویســی به ترکیب اصلی رســیده، در پســت های مختلــف به میدان 

مــی رود و تــا الان عملکــرد خیلــی خوبــی داشــته. میردورقی امیدوار اســت مقابل اســتقلال هم نتیجــه بگیرند و در لیــگ برتر بمانند.

میردورقی: بازیکنان می گویند خوش یمن هستم

مطمئنم در لیگ برتر می مانیم

سمیرا شیرمردی
خبرنگار

قطعاً هدف این 
است که از استقلال 
امتیاز بگیریم. تمام 
تمرکزمان را روی این 

مسأله گذاشتیم 
و راهی جز این 

نداریم. استقلال 
تیم قدرتمندی است 
ولی ما هم دست و 
پا بسته نیستیم و 
قطعاً به استقلال 

ضربه می زنیم

اکبر منتشلو
روزنامه نگار


